
 

 

Verslag Dorpsforum 13-03-2023  

Aanwezige leden: 36 
Afmeldingen: Bart Alders, Peter Bartray, Martijn Claessens, Styn Claessens, Jan Classens, 
Jelle van Hees, Erik Hegger, Anke Houben, Martin Houben, Carlo Janssen, Rob Janssen, 
Ruud Janssen, Peter Knapen, Kevin van Meijel, Leo Potten, Twan de Wit 

1. Opening. Voorzitter Erwin opent vergadering, en verzoekt mensen om aan te geven of 
ze willen deelnemen aan vergadering als adhoc lid.  Niemand maakt gebruik om deel te 
nemen.  Eerste kop koffie uit Leefbaarheidsgelden. 
 

2. Vaststellen verslag vorige vergadering 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
  

3. Vaststellen van de agenda 
Agenda wordt conform voorstel vastgesteld.   
 

4. RAP 
Update door Erik Michels over JERA – Dörpshuus. 
 
JERA 
JERA zijn goede vorderingen gemaakt en hebben € 50.000 ontvangen om 
voorbereiding te starten.  Is verder ook op MUIP van Gemeente geplaatst. JERA is 
vorige week gestart met voorbereidingen, waaronder vergunning traject, 
omgevingsdialoog, uitnodiging gemeenteraad (definitieve goedkeuring vindt in 
Gemeenteraad plaats).  Start verbouwing na carnaval 2024.  
 
Vraag: waar kan naar worden uitgeweken voor activiteiten ? Verbouwing is gepland in 
activiteitsloze periode. 
 
Dörpshuus 
Op 20 december is wethouder op bezoek geweest.  Men is zich bewust dat er iets moet 
gebeuren.  Op 11 januari 2023 is rapport onder voorzitterschap van Hans Michels 
ingediend bij ambtenaren Gemeente Venray. Ambtelijke voorbespreking heeft geleid 
tot opmerkingen vanuit Gemeente.  4 subgroepen gaan aan de slag rondom bouw, 
dagbeleving, financiële exploitatie en financiering. Doel is om eind mei herziene versie 
van het plan in te dienen en met ambtenaren te kijken of het voorgelegd kan worden, 
 
Met Bisdom is overeenstemming over koop kerk en er hebben goede gesprekken met 
horeca plaatsgevonden.  Op 12 januari is bijeenkomst geweest met commissie Bever 
inzake Dorpshuus Heide. Wij hebben uitkomst met belangstelling gevolgd.  
 
Voor zomervakantie zal B&W worden uitgenodigd, en er wordt een omgevingsdialoog 
met de buurt gepland.  Planning dat we in april 2024 op MUIP komen, en start bouw in 
2025.  We zijn terughoudend om nu al met voorbereidingen te starten.  
 
We zijn al vanaf 2013 met planmakerij bezig.  Meerdere zaken zorgen er voor dat we 
worden ingehaald (Corona, kostenstijgingen, politiek).  We zijn heel stellig en 
Ysselsteyn wil nu op korte termijn duidelijkheid.  We zijn overigens tevreden met 
ondersteuning vanuit de Gemeente.  



 

 

 
 
 
 
 
 
 

5. MOY 
Toelichting en update door Huub Hendriks, presentatie is bijgevoegd.  
 
Structuur MOY 
Naast dorpsondersteuner is er een klankbordgroep.  De klankbordgroep gaat terug naar 
de bron, en wordt weer klankbord.  Zorgt voor begeleiding en advisering richting 
Dorpsondersteuner.  Daarnaast intervisieteam voor dorpsondersteuner (inhoudelijke 
zaken). Boven dorpsondersteuner-klankbordgroep hebben we stuurgroep.  Stuurgroep 
heeft naar dorpsondersteuner ook aansturing werkgroepen Taalcursus – 
Welkomstcomité. 
 
Aantal casussen voor de dorpsondersteuner 264 tijdens afgelopen 2,5 jaar.  
Met nadruk op klusjes, zorg en overlast.  
 
Andere activiteiten 

 Taalcursus 15 aanmeldingen, looptijd 2 jaar. Professionele begeleiding met 4 
vrijwilligers. T.b.v. lesmateriaal wordt gezocht naar kopieerapparaat voor 500 
kopieën per jaar. 

 Welkomstcomité gestart in november 2022. Inmiddels 22 bezoeken gepland. 
Verwachting 40 bezoeken t/m eind 2023.  Nieuwe inwoners ontvangen 
welkomstpakket.  

 Welzijn op recept. Samenwerking dorpsondersteuner en huisarts Wildenberg. 
Hiermee is dorpsondersteuner ook welzijnscoach.  

 
Presentatie B&W Gemeente Venray 
Doel om continuering van dorpsondersteuner in Ysselsteyn. Begroting van € 45.000 
per jaar. Presentatie is positief ontvangen en zij zien noodzaak.  Werkgroep is in 
afwachting van de uitslag. Wordt mogelijk lastig omdat ook andere dorpen met een 
dorpsondersteuner willen starten.  We zijn heel positief over de toekomst. Suggestie 
wordt gedaan om B&W op te roepen hier wel vaart mee te maken.  
 
Vragen: 
Overlast is genoemd als veel voorkomende casus. Linda antwoordt dat dit betreft o.a. 
hondepoep, vervelende telefoontjes, zwervende mensen etc.  Linda probeert dan door 
te verwijzen.  
 

6. Verkiezingen Dorpsforum 2023-2027 
 
Erwin licht voorstel procedure vanuit Presidium toe. Iedereen kan zichzelf aanmelden.  
Op 15 maart bij Provinciale Statenverkiezing kunnen inwoners ieder 5 mensen 
voordragen voor het Dorpsforum. Mensen die zichzelf aanmelden komen in het Forum, 
en worden aangevuld met de voorgedragen mensen.   
 



 

 

Bij stembureau zullen mensen gevraagd worden om kandidaten voor te dragen. 
Mensen die het meeste worden genoemd zullen het eerste worden benaderd.  
Vraag inzake duur termijnen.  Voor Forumleden zijn er geen beperkingen.  
Promotiefilmpje wordt tijdens vergadering getoond. Leden wordt gevraagd om deze 
via social media te verspreiden.  
 

7. Thema’s vanuit c.q. vragen voor de Dorpsraad 
Toelichting door Martijn Arts, 
 
7.1. YNB  
Presentatie wordt als bijlage toegevoegd. Martijn geeft korte weergave van historie 
YNB.  Op dit moment 600 abonnees, tarief per jaar € 15,75. Begroting is € 22.000 per 
jaar, met een jaarlijks tekort van € 2.000.  
 
In 2022 enquete uitgevoerd met 126 reacties.  
- YNB wordt graag gelezen 
- men hecht aan fysiek exemplaar 
- YNB moet zelfstandig financieel kunnen zijn 
- 70% is akkoord met buitendorpse adverteerders (mits niet concurrerend) 
- Bereidheid om naar € 17,50 - € 20,00 per jaar te gaan 
 
Conclusies: 
Jaarlijks tekort is niet acceptabel. Wordt nu opgevangen door gemeenschapsgeld.  
Eerst financiële rust, en pas daarna werken aan eventuele gewenste wijzigingen.  
 
Voorstel Dorpsraad 
1. Abonnementstarief verhogen naar € 20,00 per jaar.  
2. In januari 2024 opnieuw bepalen van abonnementstarief  
A. Adverteerders vanuit dorp worden toegelaten 
B. YNB laten adopteren door bedrijven (door collectief).   
C. Advertentietarieven met 10% verhogen 
D. Verenigingen bijdrage te vragen voor ruimte meer dan ½ pagina 
 
Opmerkingen 
Tariefsverhoging naar € 20.00 en verhoging advertentietarief met 10% zou geen 
probleem mogen zijn. Hiermee creëer je financiële rust.  
Inzake bijdrage verenigingen graag terughoudend zijn. Zou jammer zijn dat 
verenigingen afhaken.  
 
Besluitvorming 
Optie 1.  Wordt unaniem akkoord gevonden.  
Optie 2.     32 voor  
Optie 2A.  28 voor 
Optie 2B   20 voor – 10 tegen 
Optie 2C   unaniem 
Optie 2D  0 voor – 31 tegen = AFGEWEZEN 
 
 
 
 



 

 

 
 

      7.2 Kandidaat Voorzitter Dorpsraad 
Vandaag afscheid van Mieke Poels en van Martijn Arts. Nieuw lid Thijs Derks heeft 
toegezegd.  Thijs was verhinderd. In volgende vergadering besluitvorming inzake 
formele benoeming Thijs.  Nieuwe oproep voor kandidaat voorzitter Dorpsraad.  
 
Erwin bedankt als voorzitter Presidium namens alle Forumleden Martijn en Mieke voor 
hun grote bijdrage aan de Dorpsraad in de afgelopen jaren.  
 
8. Rondvraag 
Tom Jenniskens vraagt Dorpsraad om in volgorde van prioriteit keuzes te maken 
inzake besluitvorming YNB.  
 
Johan Romme, hoe moeten we omgaan met “zwervende” arbeidsmigranten ? Als 
Dorpsraad zijn we bezig met dossiervorming. Gemeente missen meldingen van 
overlast.  Dat betekent dat iedereen die overlast ervaart deze ook melden (via nummer 
wijkagent, zie YNB). Vanuit SV Ysselsteyn wordt ook veel overlast ervaren.  Ook hier 
is advies om logboek aan te leggen en te melden.  
 
Marcel Arts. De verlichting op het Lovinckplein wordt als heel mooi ervaren. Vraag of 
het mogelijk is om hier een werkgroep voor samen te stellen, die met Kerst ophangt, en 
na carnaval alles opruimt.  Dorpsraad en Pielreus pakken dat samen op.  
 
Linda Custers zoekt hulp voor eieren zoeken op Paaszaterdag.  
 
Paul Verhoeven benadrukt hoe veel initiatieven die in het Forum worden behandeld 
succesvol zijn.  Het “applaus” ontbreekt echter.  We zouden dit als Forum meer moeten 
doen.  
 
Sieb Nijssen.  Voor werkgroep Verkeer signaal dat op Puttenweg veel te hard wordt 
gereden.  
 
Cor van Empel deelt mede dat gelden uit doppenactie door Leefbaarheidsgelden 
worden bestemd. Donatie gekregen van € 2.274 van de Peeldancers, welke beschikbaar 
gesteld wordt voor de jeugd van Ysselsteyn.  
  
Willy Hubers mist interactiviteit in de vergadering.  
 
Carla Bouwman voor een groentetuin. Iemand in Ysselsteyn heeft grond beschikbaar 
gesteld.  Carla zoekt initiatiefnemers.  
 
Voorzitter Erwin Janssen rond af en bedankt iedereen.  

 
De volgende vergadering is op 14 juni 2023:  Feestelijke vergadering met 

terugblik en installatie nieuwe Forumleden. 
 
  



 

 

Besluitenlijst 13 maart 2023 
Nr Datum Wat 
1 15-06-2015 Notulen vergadering bestaan uit verslag met actie/besluitenlijst. Kort na vergadering verstuurd naar de leden die 

binnen 1 week kunnen reageren naar het presidium. 
2 15-06-2015 Presidium stelt commissies samen uit aangemelde leden. De commissie gaat met een opzet van start. 
3 16-12-2015 Communicatie: Eén maal per maand opinie stuk in YNB door DR voorzitter. Secretaris DR plaatst  

mededingen/ontwikkelingen/informatieve YNB berichten. 
Notulen Dorpsforum en Dorpsraad op website. Mail voor het forum via Dorpsraad/Willie Koonings naar leden 
doorgestuurd. Forumleden worden een week vooraf gaande de vergadering goed geïnformeerd over 
agendapunten. Facebook account Dorpsforum/Dorpsraad wordt aangemaakt. 

4 15-02-2016 -Rondom het plein geen reclame- en sandwichborden, wel een verzamel infobord. 
-De kermis en bijbehorende caravans verplaatsen naar het verharde gedeelte Lovinckplein. 
-Plan grasveld Lovinckplein, het forum vindt het een goed plan om uit te voeren indien hiervoor de financiering 
gevonden wordt. 

5 9-5-2016 Het adviesplan Lovinckplein van de werkgroep en de Dorpsraad aangenomen zonder de bij genoemde 
randvoorwaarden maar met de voorwaarde dat er binnen een periode van 4 maanden een evaluatie ter plekke 
plaats vindt. Hier zullen tenminste de aanwonenden, de werkgroep en ondernemers bij aanwezig zijn. 

6 9-5-2016 2.500 euro beschikbaar gesteld voor afwerking grasveld Lovinckplein. 
7 9-5-2016 Rolverdeling Dorpsforum-Dorpsraad en werkgroepen. 
8  9-5-2016 Notitie Maatschappelijke Ondersteuning Ysselsteyn. 
9 14-11-2016 Goedkeuring toekenning Leefbaarheidsgelden 2016 
10 14-11-2016 Vaststelling DOP 
11 14-11-2016 Vaststelling jaarplan 2017 
12 27-3-2017 Goedkeuring financiële verantwoording DR 2016 
13 12-6-2017 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2017 
14 27-09-2017 Goedkeuring mandaat werkgroep “Schone Lucht” 
15 27-09-2017 Goedkeuring start probleemoplossing zwaar verkeer Lovinckplein 
16 13-12-2017 Met inhoud bezig zijn en niet met de procedures 
17 26-03-2018 Vaststelling Jaarverslag 2017 
18 3-9-2018 Goedkeuring financiële verantwoording DR 2017 
19 3-9-2018 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2017 
20 3-12-2018 Goedkeuring adviezen Werkgroep Voorzieningen inzake Dorps Accommodatie Plan: 

 Z.s.m. in overleg te treden met wethouder Thielen, het DAP met haar te bespreken en vervolgstappen af 
te stemmen 

 Scenario 2 te hanteren als uitgangspunt voor het vervolgproces 
 Een werkgroep aan te zoeken die gaat concretiseren hoe de realisatie gestaltemoet krijgen 
 Daarbij in dialoog te blijven met de inwoners van Ysselsteyn en de gemeente Venray 

21 3-12-2018 Goedkeuring Procesvoorstel verkiezingen Dorpsforum 2019 
22 18-3-2019 Goedkeuring procedure samenstelling Dorpsraad – huishoudelijk reglement 
23 18-3-2019 Goedkeuring Jaarverslag 2018 en Jaarplan 2019 Dorpsraad 
24 17-6-2019 Benoeming nieuwe leden Presidium en Dorpsforum 
25 17-6-2019 Goedkeuring projectbrief RAP 
26 17-6-2019 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2018 
27 20-11-2019 Goedkeuring verzoek Leefbaarheidsgelden voor "koffie" 
28 20-11-2019 Goedkeuring Actualisering Ruimtelijke Visie Ysselsteyn 
29 20-11-2019 Goedkeuring vervolgplan MOY 
30 20-11-2019 Décharge Wergroep Kern & Toegangswegen 
31 10-6-2020 Goedkeuring financieel verslag 2018 en 2019 Dorpsraad 
32 10-6-2020 Akkoord voorstel haalbaarheidsonderzoek Dorpscöperatie 
33 10-6-2020 Akkoord start traject DOP 2021 - 2025 
34 10-6-2020  Goedkeuring benoeming nieuwe leden Dorpsraad 
35 3-12-2020 Goedkeuring benoeming nieuwe leden Dorpsraad 
36 3-12-2020  Décharge leefbaarheidsgelden 2020 
37 12-7-2021 Décharge Leefbaarheidsgelden 2021 
38 4-10-2021 Goedkeuring Dorpsaccommodatieplan Smelehof – Kerk 
39 4-10-2021 Goedkeuring Dorpsontwikkelingsplan 2021 - 2025 
40 23-3-2022 Décharge Financieel verslag Dorpsraad 2020 
41 25-5-2022 Goedkeuring Leefbaarheidsgelden 2022 
42 25-5-2022 Goedkeuring Huishoudelijk Reglement Dorpsraad 
43 13-3-2023 Goedkeuring akties YNB 



 

 

 


